

REFERAT

Styremøte NVBF Region Nord

Tid: 18. februar 2025 kl. 18:30-19:30
Sted: Teams
Til stede: Ingrid Aslaksen, Morten Hunstad (leder), Svein Robert Vestaa, Bjørn-Viggo
Larsen, Camilla Warem Framvik
Forfall: Pål Vegar Storeheier, Eivind Rudaa

Sak 9/2025 - Godkjenning av referat fra styremøte 07.01.2024, valg av referent

Referat godkjennes uten innvendinger.

Ingrid er innstilt som referent.

Sak 10/2025 – Eivinds hjørne

Eivind er ikke til stede, så denne overføres til neste møte.

Sak 11/2025 – Dømming og mobiltelefoner US-runder

RDK har fått mail fra en trener om mobilbruk og lignende i forhold til dømming på ungdomsnivå. Her ble det tatt opp at de yngste og ferskeste dommerne er litt for opptatt av mobiltelefoner og en alternativ løsning; låsbare bokser i hovedsekretariatet.

Dette er ikke noe vi kan kreve som verken dommerveileder, eller regionstyre. Telefonen er en personlig eiendel, og vi har ingen rett å ta den i fra noen. Det beste vi kan gjøre er å oppfordre dommerne til å la telefonen ligge, og heller skaffe seg armbåndsur. Eventuelt kan det tas opp på lagledermøte før en turnering og oppfordre til å ikke bruke telefonen under kampavvikling.

Åpen drikke på sekretærbord og rundt banen ble også tatt opp. Dette er et problem vi har slitt lenge med. Spørsmål om hvorfor det selges brusbokser på arrangementer der åpen drikke er forbudt på og rundt banene. Svaret er økonomisk grunn; det er mer lønnsomt for klubbene å bestille inn og selge 0,33l bokser enn 0,5l flasker. Av den grunn må vi bli strengere på at dette kun kan drikkes på designerte områder som feks tribuner og spiseområder, IKKE i hallene. Både dommerveiledere, trenere, lagledere, og arrangører må presisere dette på lagledermøter, i likhet med telefonbruken til dommerne. I tillegg til at sekretærrollen er en to-persons jobb. Ikke 4-6. Dette for at det skal se ordentlig ut, uansett om det "bare er en US-runde".

Sak 12/2025 – U19 prosjektet til Region Øst

Jf. Mail og henvendelse om miniturnering

Morten og Svein Robert har pratet med den ansvarlige om denne turneringen. Spørsmålet er om deres U19-lag kan delta i vår region på miniturnering. Bør forholde seg til de NM-kvalifiserte lagene om dette kan være mulig, altså BK Tromsø og ØKSIL.
Alt i alt mener vi at dette er noe vi kan satse på.

Sak 13/2025 – Seniorvolleyball sesongen 25/26

Bjørn-Viggo orienterer litt om arbeidet. Det som blir foreslått er en 2. divisjon med x antall lag, og en 3. divisjon med samme oppsett som på US-runder. Altså de kan velge å melde seg på til hver helg, og slipper å måtte låse seg til alle seriehelgene. Dette for å få med flere lag fra regionen.

Tilbakemeldinger fra Alta VBK tilsvarer at det har vært dårlig planlegging når seriehelgen i Alta har vært satt. Kommende sesong bør kampene som går på ytterpunktene ikke bli satt til når været er som verst, altså kanskje ikke ta seriehelg i Alta i desember og heller kjøre det i oktober. Det er også ønskelig at det legges opp til flere kurs for både dommer 1 og kampsjemarkurs, ettersom dette har vært altfor dårlig. Morten sjekker opp om hvem som legger opp til dommerkurs og kampsjemarkurs.

Sak 14/2025 – Tiltak 2025

- Kickoff
- 3. divisjon i seniornivå
- U19-prosjekt

Sak 15/2025 – Region-og valgmøte

23.04 er enstemmig vedtatt.

Morten sjekker opp hvor mange av oss som er på valg, for å sørge for overlapp.

Sak 16/2025 – Neste møte

Tirsdag 18/3 kl 18.30

Enstemmig vedtatt.

Sak 17/2025 - Eventuelt

Antall reiseledere på US-runder. Kan vi sette en standard?

Forslag om at det skal være enten to voksne per lag, eller like mange voksne som lag + 1 ekstra.

Med vennlig hilsen,

Ingrid Aslaksen, styremedlem